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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Csak beszélnek vagy cselekszenek is a megfelelő gazda 
korfa kialakításának érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az agrarszektor.hu portálon megjelent „Vallott Nagy István: így tenné vonzóvá a mezõgazdaságot a
fiatalok számára„ című cikk szerint ön egy sajtótájékoztatón a következőket mondta:

„Kiemelte,  az  egyetem  kulcsszerepet  tölt  be  a  generációváltásban,  a  nemzedékváltás
gördülékenyebbé tétele ugyanis létfontosságú a magyar mezőgazdaság számára. Ez a pálya jelenleg
nem vonzó a fiataloknak, nem jelent számukra perspektívát, nem látnak benne kitörési lehetőséget,
ezért  cél  a  pályaorientációs  fókusz  adása,  a  megfelelő  informatika  tudás  biztosítása,  illetve  a
mezőgazdaság izgalmassá tétele - tette hozzá. Nagy István szerint az agrár-felsőoktatás eddig nem
volt  hatékony  Magyarországon,  ezért  az  integráció  eredményeként  létrejött  egyetem  célja  a
hatékonyság növelése is, amellett, hogy egyik feladatának tekinti, hogy minél többen válasszák ezt a
szakmát.”

Ugyanezen a portálon megjelent „Generációváltás az agráriumban: már 2021-ben elkészülhet az
átfogó szabályozás„ cikk a következőket tartalmazza:

„Lantos Gergely, az Agrárminisztérium főosztályvezetője elmondta, hogy mostanra egy évtizedes
probléma  a  gazdatársadalom  elöregedése,  és  hogy  az  50  év  felettiek  aránya  meghaladja  a
gazdatársadalom 50%-át. A szaktárca 2018 óta a zászlajára tűzte a mezőgazdasági generációváltás
megoldását,  és 2019-ben létrehoztak egy generációváltást  elősegítő munkacsoportot  az illetékes
szervezetek bevonásával.

(…)

Arra  a  kérdésre,  hogy  melyek  a  legfontosabb  megoldandó  feladatok  a  generációváltás  során,



Lantos Gergely elmondta, hogy rendezett jogszabályi háttérre van szükség, és vonzóvá, átláthatóvá
kell  tenni  a  mezőgazdaságot  a fiatalok számára. De nemcsak őket  kell  megszólítani,  hanem az
idősebb generációt, a leendő átadókat is.”

Kérdezem Önt:

Csak beszélnek vagy cselekszenek is a megfelelő gazda korfa kialakításának érdekében?

Budapest, 2021. január 13.
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Dr. Vadai Ágnes
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